



Subject: Bestyrelsesmøde	Date of meeting: 16.09.2021	Page 1/5
Issued by: Sabine Simonsen	Date of issue: 09.09.2021	Meeting place Odense
Participants: YODAs Bestyrelse		

Tid	Punkt	Emne	Ansvar
17.00-17.15	1.0	Formalia Valg af dirigent (Sabine) og referent (Anne)	FU
17.15-18.00 18.00-18.30	2.0	<p>Siden sidst</p> <ul style="list-style-type: none"> DOS kongressen, herunder GF og jubilæum <p>GF torsdag 18/11. GF foregår på scandic med let anretning. Fest/jubilæum efterfølgende skal foregå et andet sted. Invitation af "gamle" yoda. Festudvalg til planlægning: Jeppe, Casper, Sabine, Paul.</p> <p>Gerne et sted i gå-afstand og med et lokale kun til os.</p> <p>Deadline: 1/10.</p> <p>Budget 30-40.000. YODA betaler sted og drikkevarer for et vist beløb.</p> <ul style="list-style-type: none"> Sammensætning af bestyrelsen 21/22 <p>Drøftet en evt. sammensætning af kommende bestyrelse.</p> <p>Mulighed at suppleant kan deltage i forårsmødeplanlægning mhp. en overgangsperiode mellem forårsmødeansvarlige.</p> <ul style="list-style-type: none"> Godkendelse af udkast til regnskab, <p>Overskud 46000 pga. forårsmøde ikke afholdt (udskudt). Kommer udgifter fra efterårsmøde.</p> <p>Hjemmeside: bøv! med deltagerlister. Deltagere får ikke kvittering.</p> <p>Michael undersøger muligheder for ny hjemmeside og pris.</p>	FU
	2.1	<p>Forårsmøde</p> <ul style="list-style-type: none"> Gennemgang af program for i morgen :) <p>Gennemgås.</p> <ul style="list-style-type: none"> Restopgaver der skal løses Gennemgang af budget og fastsætning af pris 2022 <p>Regnskab for forårsmøde: minus på 23.000. Acceptabel at forårsmødet går i minus, da det er vores tilbagebetaling til medlemmer. Regnskabet i yoda går i 0. Overskud fra øvrige kurser og kontingent betaler for underskud af forårsmøde. Acceptabelt.</p> <p>Budget til 2022 er det samme.</p>	Cæcilie



Subject: Bestyrelsesmøde	Date of meeting: 16.09.2021	Page 2/5
Issued by: Sabine Simonsen	Date of issue: 09.09.2021	Meeting place Odense
Participants: YODAs Bestyrelse		

Tid	Punkt	Emne	Ansvar
		<ul style="list-style-type: none"> Status på FM 2022 <p>Håndtema. Der er forelæsninger om formiddagen, undervisere næsten fastlagt.</p> <p>Workshops:</p> <p>Basal osteosyntese. Samme undervisere som i år.</p> <p>Basal håndtraumatologi.</p> <p>Avanceret håndtraumatologi. Lars Vadstrup - mangler evt. medunderviser – opfordres til kollega fra Gentofte.</p> <p>Sene og nervekirurgi. Anders Kjørup og medunderviser.</p> <p>Akutte ortopædkirurgiske infektioner. Christen Ravn og Andreas Jørgensen. Akutte infektioner, case-baseret.</p> <p>Beer-and-nuts igen. Tema foreslås krigskirurgi og erfaringer.</p>	
18.30-19.30		MIDDAG	
19.30-20.00	2.2	<p>Regionerne</p> <p>SYD:</p> <p>-Skadestuekursus 14+15 med en del tilmeldte som ikke dukkede op.</p> <p>Problem med deltagere, der ikke møder op. Skal pengene refunderes? Kia undersøger hvad reglerne er for bindende tilmelding.</p> <p>Enighed om at hvis man har betalt, der er betalt forplejning og tilmeldingen er lukket, så kan man ikke få pengene refunderet.</p> <p>14 dages fortrydelsesret efter køb. Dog er der ikke strikse regler.</p> <p>På hjemmesiden står at man ikke kan få refunderet ved afmelding efter 14 dage før.</p> <p>-Prisen for skadestuekurset har været den samme i mange år, men forplejning er blevet dyere. Skal prisen hæves?</p> <p>Enighed om at prisen hæves til 250kr.</p> <p>-Specialernes dag i Syd d. 24. november- materiale?</p> <p>-Ny målbeskrivelse for HU forløb</p> <p>ØST:</p> <p>-skadestuekursus 20+21/9 Herlev. Fuldt booket – åbnes for ekstra tilmelding.</p> <p>- HU forløb</p>	<p>Kia</p> <p>Anna</p> <p>Anne</p>



Subject: Bestyrelsesmøde	Date of meeting: 16.09.2021	Page 3/5
Issued by: Sabine Simonsen	Date of issue: 09.09.2021	Meeting place Odense
Participants: YODAs Bestyrelse		

Tid	Punkt	Emne	Ansvar
		<ul style="list-style-type: none"> - Uddannelsesrådsmøde i oktober – drøftelse af nye HU forløb. Vi er ikke enige i den nye fordeling af HU-forløb – forventer det giver dårligere uddannelse. Er der en plan for evaluering af de nye forløb? Hvordan sikrer vi os at få den feedback, når der er 3-4 år til de første har været igennem. - Casper og Sabine laver åbent brev til uddannelsesrådsmøde ang. vores kritik som også sendes ud i vores nyhedsbrev. <p>NORD:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Skadestuekursus 20+21. september i Århus. - Specialernes dag i Aalborg 14/10. Har YODA noget materiale? 1 banner tages med til Nord efter forårsmødet. - Kia tjekker op på re-print af foldere med kirurgi-tjekliste. Gerne klar til uddeling til specialernes dag og i hvert fald til DOS. - Forventer næste kursus i ortopædkirurgiske adgange i Århus i starten af 2022. 	
20.00-20.45	2.3	<p>Forskningsudvalget</p> <ul style="list-style-type: none"> ● Status på postersessionen DOS ● Webinar om basal forskning ● Webinar skulder/albue 	Salameh
	2.4	<p>Uddannelsesudvalget</p> <p>Meget arbejde omkring den nye målbeskrivelse, som er ved at være godkendt. Nærmer sig implementering. Målet med den nye målbeskrivelse er mere supervision hver dag. Tiltag for overgang med "undervisning" af de ældre læger.</p> <ul style="list-style-type: none"> ● Planer for DOS-kongressen <p>Meet the experts; håndkirurgi med LV og HT. For uddannelseslæger.</p> <ul style="list-style-type: none"> ● Uddannelsessymposium – hvad er god supervision? <p>Undertegnede, MDW, Michael Brix</p> <ul style="list-style-type: none"> ● Løs snak om uddannelsesdag med YODA, evt. som en hel dag forud for næste DOS ● De "tre-delte" HU-forløb i region øst er desværre faktuelle og forsøges en af de næste forløb. Jeg har tydeligt 	Casper



Subject: Bestyrelsesmøde	Date of meeting: 16.09.2021	Page 4/5
Issued by: Sabine Simonsen	Date of issue: 09.09.2021	Meeting place Odense
Participants: YODAs Bestyrelse		

Tid	Punkt	Emne	Ansvar
		<p>tilkendegivet hvor uenige vi er i deres beslutning, men den er træffet. Indtrykket er dog, at det er en forsøgsperiode som vi kan modarbejde hvis vi kan få de kursister i nye forløb til at tilkendegive deres holdning tydeligt. Kort tid i Nykøbing ved de nuværende forløb. U hensigtsmæssigt med flere steder i forløbene, så man ikke kommer "tilbage" som bagvagt, men skal starte et nyt sted. Man forsøger at gøre Nykøbing bedre ved at sende flere HU-læger til Nykøbing – dog som led i mange forskellige HU-forløb – og det er uhensigtsmæssigt for uddannelseslægerne.</p>	
	2.5	<p><u>Kursusudvalget</u></p> <ul style="list-style-type: none"> ● Suturkursus (basalt og avanceret) afholdt i Øst. Alle fyldt og med venteliste. Overvejes nyt kursus i år. ● Ønske om update fra Regioner mht regler for afholdelse af kurser. Coronaregler er overstået. ● Suturkurser afholdt i øst x flere i år med ventelister hver gang. Ønske om at kurset udbredes til alle regioner. Materialet er klart. ● Kursusdeltagere nu oftest KBU, intro i kirurgiske specialer og op til HU. ● Ønsker fortsat udbredning til andre regioner - kontakt Annie for materiale og hjælp til koordinering og plastikkir. Undervisere ● Ønske om køb af "måtter" til kirurgikurser. Koster 200kr stk. Enighed om at de kan købes. Kursister kan tilbydes at købe deres egen måtte – evt. ved køb ifm. tilmelding. Fremtidig pris for kurset: 300kr inkl. måtte. Pris undersøges ved firma: Annie. ● Ide til nyt kursus: lær at binde knuder, en-hånds og to-hånds-knuder. Evt. lav det selv-knudestationer. 	Annie
	2.6	<p><u>Web og nyhedsbrev</u></p> <ul style="list-style-type: none"> ● Nyt om hjemmesiden. <ul style="list-style-type: none"> - Ingen tilbagemelding fra side-ansvarlige. - Nyt om nyhedsbrev: 	Michael



Subject: Bestyrelsesmøde	Date of meeting: 16.09.2021	Page 5/5
Issued by: Sabine Simonsen	Date of issue: 09.09.2021	Meeting place Odense
Participants: YODAs Bestyrelse		

Tid	Punkt	Emne	Ansvar
		<ul style="list-style-type: none"> - Hjælp til kommende nyhedsbreve. - Oplæg til nyhedsbrevet efter hvert kursus. - Opdatering fra forårsmødet. - Mange ser opslag på facebook, men få handler på dem. Drøftelse om hvordan man får information ud til folk. 	
20.45-21.00	3.0	<p>Eventuelt</p> <ul style="list-style-type: none"> ● Stand til DOS. Bolsjer og foldere. Sabine kontakter DOS og forhører om stand til DOS. ● Vinder af quiz i morgen får en billet til næste års forårsmøde. ● Ved relevante spørgeskemaer kan evt. udloddes præmie for at få folk til at svare. ● Nye bannere: Kia undersøger pris. Cæcilie undersøger om der findes PDF og sender til Kia. ● Ønske om nye design til bannere – ikke logoet, men derudover. Drøftes at lave det som en konkurrence. Uafklaret for nu, men kan tages op senere. ● Annie foreslår fælles webmøde hvor flere afdelinger er med og der på tværs af afdelinger og regioner kan drøftes fx uddannelse. ● Casper fremlægger ide om fælles dag med UDDU omkring uddannelse. Fx dagen før DOS. YODA vil gerne være med hvis det bliver til noget. 	FU